(2) Contract No:						
Card No:	235027	رقم المنشاة:				
Contract Made		ln <u>Dubai</u>		6		
01/10/2013	الثَّلاثاء الموافق:	انه في يوم:			9	16
ن من:	دبي تم الإتفاق بين كا	في إمارة:				0
A. FIRST PAR	IY				ف الأولى	ا) الطر
Company / Est:	AL HABBAI CONT	RACTING (L.L.C)	••	العباي للمقاولات وش أ	/ الكنيل:	منشاة
Represented by	: MOHD AHMED MOHD ABD	ULRAHMAN AL HABBAI	ر الحياي	مد لحمد محمد عيدالرحمر	ا / يمثله:	ويمثلها
B.SECOND P.	ARTY				رف الثاني	ب) الط
Mr. / Mrs:	IQRAR HAIDER MUHAMM	MAD SAOI AIN DA IA		رار حیدر محمد سطاین را،	, السيدة:	السيد /
Nationality:	PAKIST			بار حوار مستاسی را. باکستان		الجنسيا
Passport No:				سفر رقم: BW6977691		
as			بدولة الإمارات شهريا		ن يعمل الطرف الثاني لدى الطرف ا حداد تصليح بناء وذلك نظير راتب اساسى قدره	
				000	ولت تقور راتب السني سرء	
2) The duration	on of this agreement shall b	e Limited	وتبدأ اعتبار ا	محدد	كون مدة هذا العقد	ı (2
As from	<b>20/09/2013</b> To	19/09/2015	19/09/20	_ إلى 15	ىن 20/09/2013	
shall be su that the p	parties hereto have agreed bject to a probation period robation shall not exceed f employment).	of months 6 (provided	شهور تحث الاختبار عمل الطرف الثاني	رف الثاني لمدة <u>6</u> بور من بداية عقد	وقد اتفق الطرفان على أن يعمل الطر على ألا تتجاوز مدة الاختبار سنة شر دى الطرف الأول	
expire ther the agreen extra perio	The limited employment agreement expires on the date of expire thereof, but in case the twp parties continue to excute the agreement then it shall be considered as renewed for an extra period of one year from the date of expire thereof on the same terms and conditions.		ينتهى عقد العمل المحدد المدة باقتهاء مدته. فإذا استمر الطرفان في تنفيذه اعتبر العقد مجددا لمدة سنة واحدة اعتبارا من تاريخ انتهاء العقد وبذات الشروط الواردة فيه			
commenci	The first party shall bear the cost of air ticket at the time of commencing work and also the cost of one ticket home at the time of terminating the employment agreement.			ينحمل الطرف الأول تذاكر السفر عند بدء العمل وكذلك العودة عند انتهاء المقد		1000
immediate violates el respect o	party may terminate the sely and without notice in ause (120) of the fedral of the organizing of lab provided there in and also	case the second party aw No (8) of 1980 in our relation and as	الإتحادي رقم 8 لسنة ضحة بها 1980	120 من القانون ته وبالشروط المو	يجوز للطرف الأول أن يفصل الطرة الحالات المنصوص عليها في المادة في شأن تنظيم علاقات العمل وتعديلا كذلك في الحالة التي نصنت عليها الم	

according whenever necessary...

 Provisions of fedral act no.(8) shall be applicable in respect of end od service gratuity and shall also be applicable for

6) This agreement is made in 3 copies. First copy retained with the ministry (labour dept) at the time of attesting the agreement each party hereto shall have one copy to act

other conditions which are not provided for herein.

حرر من هذا العقد ثلاث نسخ تودع النسخة الأولى لدى الوزارة (قطاع العمل) عند التصديق على العقد ويتملم كل طرف نسخة للعمل بموجبها عند اللزوم

ألم المقاون الإتحادي رقم (8) لمسنة 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهاية الخدمة وكذلك بالنمية للشروط الأخرى والتي لم ينص عليها العقد

(88) there of.



7) The first party is obligated to grant the second party		7) بلتــزم الطـرف الأول بمنــ مدفوعة الأحد مدتما
an annual leave with pay for30days(provide that the annual leave shall not be less than thirty days.		عن ما جاء به القانون).
Other allowances granted to the second party:     A - Accomodation All: first party	الطرف الاول	<ul> <li>8) ميزات أخرى للطرف الثاني:</li> <li>أ - بدل سكن;</li> </ul>
B - Transportation All: first party	الطرف الاول	ب - بدل مواصلات:
C - Others:		 ج - اخرى:
1		-1
		- 2
		- 4
Basic salary:	600	الراتب الأساسي:
Total salary with Allowance:	دلات شهریا: 600	مجموع الراتب والب
9) Other Conditions:	ASPER LAND	المشروط اخرى:
A-	AL AL	-1
В-		- ب
10) Daily working hours are 8 hours only, and exceed forty eight hours weekly. In case of shops, he restaurants and watchmen, the working hours shall	وتکون تسع ساعات بومیا فسی	10) ساعات العمل اليومية ثماني واربنين ساعة اسبوعيا حالة المحلات والفنادق والمقا
1-	دولة الإمارات العربية المشم	
Samuel Control of the	900	
3.000	1.067, 2013	
	الدارة أراف العمالية المساورة العمالية المساورة العمالية المساورة	
<u> </u>		
SECOND PARTY الطرف الثاني X	FIRST PARTY UV	
اقران حيدر محمد سقلين راجا	للمقاولات (ش ام م الم	الحباي
Agrons 14aids.	Al Habbai Contracting LLC	<b>)</b>
	A GOX :21318 DUDA	